
Protokół Nr LXXVII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 marca 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.12 

Zamknięcie obrad – godz. 19.59 

Ad. 1 

Obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący przywitał zgromadzonych gości, w tym: Senatora RP Aleksandra Szwed wraz 

z asystentką Panią Iwoną Jaroszek-Badecką oraz Panią Radną Powiatu Kłodzkiego 

Agnieszkę Mandryk-Kryniecką. 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Senatorowi Aleksandrowi Szwed. 

Senator RP Aleksander Szwed:  powitał zgromadzonych oraz poinformował o celach swojej 

wizyty. Pan Senator dokonał odznaczenia w imieniu Prezesa Rady Ministrów Mateusza 

Morawieckiego oraz w imieniu Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Mariusza 

Kamińskiego, odznaką honorową Burmistrza Miasta i Gminy Radków Jana Bednarczyka za 

zasługi dla Samorządu Terytorialnego. Nastąpiło wręczenie medalu i dyplomu oraz złożenie 

gratulacji na ręce Pana Burmistrza, a następnie pamiątkowe zdjęcia. 

Senator RP Aleksander Szwed poinformował, że jego wizyta jest związana również,  

z otrzymaniem przez Gminę Radków dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

w kwocie 625.000,00 zł, na remont drogi biegnącej przez ul. 3 Maja oraz ul. 11 Listopada  

w Ścinawce Średniej, a następnie wręczył na ręce Burmistrza symboliczny czek na w/w 

dofinansowanie. Senator podziękował również za dobrą współpracę samorządowo-

parlamentarną oraz wyraził nadzieje na dalsze wspólne działania. 

Burmistrz podziękował za otrzymane wsparcie finansowe oraz poinformował, że wyłoniono 

wykonawce drogi, która będzie remontowana w ramach tego samego porozumienia. 

Wskazanym remontem objęta będzie droga od Geoparku do granicy lasu parkowego. 

Senator wykorzystał swoją obecność na sesji, aby podziękować mieszkańcom oraz radnym, 

za dużą aktywność społeczną,a także złożyć wszystkim życzenia świąteczne. 

Przewodniczący podziękował Panu Senatorowi Aleksandrowi Szwed oraz udzielił głosu radnej 

Powiatu Kłodzkiego Pani Agnieszce Mandryk-Krynieckiej. 

Agnieszka Mandryk-Kryniecka: podziękowała za udzielenie głosu i również złożyła życzenia 

świąteczne, wyraziła nadzieję na kolejne spotkanie podczas Jarmarku Wielkanocnego  

w Ścinawce Średniej w dniu 2 kwietnia 2023r., a także podziękowała za dotychczasową 

współpracę radnym i sołtysom.  

Burmistrz : Podziękował za otrzymane życzenia. 



Ad.2   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne  

- w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad.3  

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 31 marca 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 stycznia 2023 r. 

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 8 lutego 2023 r.  

7. Sprawozdanie z funkcjonowania klubów sportowych w gminie za rok 2022. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2022. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2022. 

10. Opieka społeczna w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom gminy za rok 

2022. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2022. 

12. Sprawozdanie z działalności MGKRPA za rok 2022. 

13. Sprawozdanie Burmistrza z wydatkowania środków finansowych z wpłat za zezwolenia 

na sprzedaż alkoholu za rok 2022. 

14. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

15. Podjęcie uchwał w sprawie: 



    a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  

                złoża melafiru „Tłumaczów-Gajów”.                                         – DRUK NR 1 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie Regionalnej Instalacji 

Przetwarzania Odpadów Komunalnych w obrębie Ścinawka Dolna 

                                                                                 – DRUK NR 2 

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2023 roku 

                                                                                                     – DRUK NR 3 

d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Radków na 

lata 2023-2025 

                                                                                                     – DRUK NR 4 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Radków”                   

                                                                                                     – DRUK NR 5 

f) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników ściekowych               w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych                                                                                – DRUK NR 6 

g) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej          – DRUK NR 7 

h) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku 

                                      – DRUK NR 8 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków                – DRUK NR 9 

j) zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok          – DRUK NR 10 

k) emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu                         – DRUK NR 11 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

  

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad. 

 



 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

stycznia 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 stycznia 2023 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia  

8 lutego 2023 r. również był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 8 lutego 2023 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił przedstawicieli poszczególnych klubów sportowych o złożenie 

sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2022 rok. 

Paweł Łaszewicz – przedstawiciel UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności 

klubu sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Janusz Gorczycki - Wiceprezes LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Dodał również od siebie prośbę dot. remontu szatni na boisku sportowym w Tłumaczowie. 

 

Krzysztof Toporowski - Prezes MLKS „Zjednoczeni” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie  
z działalności klubu sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie  

z działalności sekcji łuczniczej za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Adam Kowal – upoważniony przedstawiciel WLKS Wambierzyce złożył sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Adrian Andrzejów – Prezes MLKS Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 

sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Marek Kusiakiewicz – Wiceprezes Stowarzyszenia „Hejszowina” złożył sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2022 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych sprawozdań. 



Nikt z radnych nie miał pytań.  

Przewodniczący RM – udzielił głosu Burmistrzowi. 

Burmistrz: Zaznaczył, że sport to bardzo ważny obszar działalności Gminy Radków oraz 

podkreślił wiodącą rolę trenerów i innych osób zaangażowanych w działalność sportową na 

terenie naszej gminy. Burmistrz podał przykłady osób, które przodują w wykonywanej pracy w 

zakresie rozwoju sportu w gminie Radków. Pierwszą z nich był Pan Kazimierz Szydełko – 

Prezes UKS „Giecek” Radków, który doprowadził do znacznego rozwoju klubu szachowego, 

a także zainicjował wprowadzenie lekcji szachów w szkołach na terenie gminy. Następnie 

Burmistrz wymienił Panią Gabrielę Kraus Abucewicz oraz Pana Marka Niewiadomego – 

Prezesa UKS „Victoria” Ścinawka Średnia, którzy reprezentują dyscyplinę łucznictwa, która 

również odnosi spore sukcesy i osiąga wysokie wyniki. Kolejnym działem,który w oczach 

Burmistrza zasługuje na uwagę jest siatkówka. Stosunkowo młody klub sportowy osiąga 

znaczące sukcesy, zdobywając m.in. tytuł Mistrza Dolnego Śląska. Pani Natalia Rosiak-

Olszewska i Pan Paweł Gorczyca, to przykłady osób, które dzięki ogromnemu zaangażowaniu 

poprowadzili drużynę UKS „Wieża” Radków do spektakularnego rozwoju. Podobnie sprawa 

ma się w zakresie piłki nożnej, która od lat rozwija się na terenie gminy. Burmistrz wyraził 

również nadzieję, że w przyszłości uda się rozwinąć kolejne dyscypliny sportowe na terenie 

Gminy Radków, wykorzystując dostępną architekturę oraz szerokie zaplecze, m.in. w postaci 

nowo-budowanej hali sportowej w Radkowie czy boisk „Orlik”, które mają zostać w najbliższym 

czasie wyremontowane. Burmistrz przekazał również informację o skwalifikowaniu Gminy 

Radków na drugim miejscu w województwie w kategorii Ludowych Zespołów Sportowych, 

działających w dyscyplinach sportowych w 2022r. 

 

Ad. 8 

Roman Borkowski - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie  

z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2022 (sprawozdanie stanowi załącznik                do 

protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Ad. 9 

Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków  

z organizacjami pozarządowymi za rok 2022 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący o godz. 16:38 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16:53 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poprosił Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej o przedstawienie 
informacji dotyczącej opieki społecznej w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom 
gminy. 



Pani Marta Jurowska - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej złożyła informację 
na temat opieki społecznej w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom gminy za rok 
2022 (informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Ad. 11 
 
Pani Marta Jurowska - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej złożyła 

sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2022 (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji lub do 

przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 12 
 
Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie z działalności MGKRPA za rok 2022 
radni otrzymali drogą mailową wraz z materiałami na sesję, a szczegółowo zostały umówione 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji.  
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do  sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań.  

 
Ad. 13 
 
Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie z wydatkowania środków finansowych z 
wpłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu za rok 2022. radni otrzymali drogą mailową wraz z 
materiałami na sesję, a szczegółowo zostały umówione podczas posiedzenia wspólnego 
wszystkich komisji.   
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do  sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

 
Ad. 14 
 
Przewodniczący RM – poinformował, że sprawozdanie za miesiąc luty zostało opublikowane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i w każdej chwili można się z nim zapoznać, a następnie 

poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego za miesiąc marzec. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 22 lutego do 23 marca 2023 rok 

oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. gospodarki 

odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz opłat za bezumowne korzystanie z lokali,  

a także dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami  

nt. zadłużenia stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Obrady opuściła Radna Alfreda Rakowska. 



Przewodniczący RM: powitał nowo przybyłego gościa Pana Karola Głowę – właściciela zamku 

w Ratnie Dolnym oraz wykonawcę budowy hali sportowej w Radkowie. 

Przewodniczący RM o godz. 17:57 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 18:16 

Przewodniczący RM:  powitał nowo przybyłego gościa Panią Annę Zamorowską – 

projektantkę, która z upoważnienia Pana Burmistrza przedstawi uwagi zgłoszone w związku z 

projektem uchwały stanowiącym DRUK NR 1. 

Przewodniczący RM: udzielił głosu Panu Karolowi Głowa, który rozpoczął od wręczenia 

pamiątkowych przypinek z wizerunkiem Centrum Nauki „Zamek Ratno” oraz rozpoczął 

prezentację na temat planowanej inwestycji w Zamku w Ratnie Dolnym - Centrum Nauki 

Polskie Wynalazki. 

Ad. 15 

Przewodniczący RM: poinformował, o tym jak będzie wyglądało podejmowanie projektu 

uchwały. Projektantka Pani Anna Zamorowska, działając z upoważnienia Burmistrza MiG Radków 

będzie odczytywała kolejno ze wskazaniem na rysunku planu każdą uwagę zgłoszoną do planu i nie 

uwzględnioną przez Burmistrza. Następnie będzie przedstawione stanowisko Burmistrza z 

uzasadnieniem dla odrzucenia uwagi. W rezultacie czego uwaga będzie mogła być przedmiotem 

dyskusji. Każda z uwag będzie poddana indywidualnemu głosowaniu i na tej podstawie sformułowana 

zostanie ostateczna treść załącznika nr 2 do projektu uchwały. W dalszej kolejności pod głosowanie 

poddany zostanie projekt uchwały         z uwzględnieniem załącznika nr 2 sformułowanego ostatecznie 

po przeprowadzeniu procedury rozstrzygnięcia przez Radę Miejską o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag. 

UWAGA 1 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 1. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 13 przeciw - 1 wstrzymało się - 0. 

Z powodu zgłoszonych błędów technicznych Przewodniczący zarządził reasumcję 

głosowania. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 2 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 2. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 3 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 3. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 4 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 4. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 5 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 5. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 6 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 6. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

 



UWAGA 7 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 7. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 8 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 8. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 9 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 9. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 10 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 10. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 11 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 11. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 12 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 



Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 12. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

UWAGA 13 

A. Zamorowska – odczytała treść uwagi wraz ze stanowiskiem i uzasadnieniem Burmistrza 

oraz wskazała omówione kwestie na załączniku graficznym. 

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję nad uwagą nr 13. 

J.Gorczycki – wyraził negatywną opinię dot. firmy funkcjonującej na omawianym terenie. 

Radny skrytykował wydawane decyzje środowiskowe dot. funkcjonowania kopalni                 w 

miejscowości Tłumaczów oraz wyraził nadzieję, że jego opinia wpłynie na sposób głosowania 

radnych.  

Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum  i zarządził głosowanie nad nieuwzględnieniem uwagi 

z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu Burmistrza 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych: za - 12 przeciw - 2 wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w wyniku głosowania uwaga została nieuwzględniona 

w całości. 

Przewodniczący RM o godz. 19:26 ogłosił przerwę, celem uzupełnienia załącznika nr 2 

o rozstrzygnięcie Rady Miejskiej o sposobie rozpatrzenia uwag wraz z uzasadnieniem. 

Obrady wznowiono o godz. 19:37 

Po przerwie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała z ostatecznego załącznika nr 2 

numer każdej uwagi wraz z rozstrzygnięciem o sposobie jej rozpatrzenia i uzasadnieniem 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący RM: poinformował o przystąpieniu do głosowania nad uchwałami. 

 



DRUK NR 1 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla złoża melafiru „Tłumaczów-Gajów”. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Następnie Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 12   przeciw - 2   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie Regionalnej Instalacji Przetwarzania 

Odpadów Komunalnych w obrębie Ścinawka Dolna. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 13   przeciw – 1  wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2023 roku. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Radków na lata 2023-2025.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Radków”. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników ściekowych w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

D. Wnęk: Radny zapytał skąd wynika rozgraniczenie w wysokości stawek dot. oczyszczalni 

odpływowych, a oczyszczalni bezodpływowych. 



Burmistrz : Odpowiedział, że na tą chwilę nie jest w stanie precyzyjnie odpowiedzieć na to 

pytanie, ponieważ nie jest ekspertem w tej dziedzinie i jeśli otrzymałby to pytanie na komisji to 

poprosiłby o szczegółową odpowiedź specjalistę z tego zakresu. Jednocześnie wskazał, iż 

według jego wiedzy wynika to ze zmiany ustawowej. 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 12   przeciw - 1   wstrzymało się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej .  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8  niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

przy jednym wstrzymującym. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały przy jednym wstrzymującym. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się – 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 10 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11 emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

Ad.16 

Przewodniczący RM – zapytał czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt  nie zabrał głosu. 

Ad. 17 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXVII sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Angelika Kowal-Trętkiewicz                                      Aleksander Mielniczuk 


